
SE-PO.0002.14.2011 
 
 

Protokół nr XVIII 
z obrad sesji Rady Miejskiej 

w dniu 29 września 2011 
 
 
 
obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 19 
 
Skład Rady Miejskiej: 
 
1. Zofia Bazańska   -  obecna 
2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 
3. Krzysztof Francikowski  -  obecny 
4. Ewa Fronczek   -  obecna 
5. Marcin Gadecki   -  obecny 
6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 
7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 
8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 
9. Mirosław Kędzierski  - obecny 
10. Marian Kita   -  obecny 
11. Teresa Kocot   -  obecna 
12. Wiesław Konderak  -  obecny 
13. Kamil Kowalik   -  obecny 
14. Renata Malinowska  -  obecna 
15. Andrzej Mentel   -  obecny 
16. Jolanta Moćko   -  obecna 
17. Marcin Musiał   -  obecny 
18. Władysław Oczkowicz  -  nieobecny 
19. Irena Owczarz   -  obecna 
20. Dominik Penar   -  nieobecny 
21. Marek Rajca   -  obecny 
 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Otwieram XVIII sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym. 
Witam wszystkich przybyłych gości. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Witam Prezydium Miasta, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników wydziałów i mieszkańców. 
 
 
W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 
Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak – 



Wałek, Radca Prawny Borys Budka, Dyr. MZGK Robert Szczupider, Dyr. ZBK Lena Wardenga 
Prezes. TBS Zofia Malczewska. 
 
 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
W porządku znajduje się dodatkowa uchwał o numerze 39. Czy są jakieś inne propozycje do 
porządku obrad? 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: proszę o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: proszę o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wydzierŜawienia 
na 10 lat obiektu Trafica - dawnego domu kultury pod nr 40. 
 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wezwania do 
usunięcia naruszenia prawa. 
 
Głosowanie 
głosów za 8 
głosów przeciw 8 
głosów wstrzymujących się 1 
 
Projekt nie został wprowadzony do porządku obrad sesji 
 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydzierŜawienia 
na 10 lat obiektu Trafica - dawnego domu kultury pod nr 40. 
 
Głosowanie 
głosów za 16 
głosów przeciw  
głosów wstrzymujących się  
 
 

Otwarcie obrad sesji. 

1. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie - zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji: 

a)  XI  sesja 22.06.2011 r. 

b). XII sesja 14.07.2011 r. (brak kworum)  

c). XIII sesja 21.07.2011 r. (brak kworum)  

d). XIV sesja 21.07.2011 r.  (brak kworum)  

e). XV sesja z 01.08.2011 r.  



f).  XVI sesja z 01.08.2011 r. 

g). XVII sesja z 22.08.2011 r. 

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

5. Te ma t  w i o d ą c y  s e s j i  z  r a mo we g o  p l a n u  p r a c y  Ra d y  M i e j s k i e :  

6.1. Bezpieczeństwo w mieście. 

6.2. Wykonanie budŜetu za pierwsze półrocze 2011 roku. 

6.3. Informacja dla radych o złoŜonych oświadczeniach majątkowych. 

7. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski). 

8. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską. 

(Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej)  

8.1 SE-PO.0005.17.2011 - Wniosek o wydanie pozytywnej opinii o lokalizacji kasyna gry  

w budynku połoŜonym w Czeladzi przy ul. Będzińskiej 82 na rzecz ZPR S.A. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry  

w  Czeladzi  przy ul. Będzińskiej 82 w budynku Hotelu Szafran. 

8.2  SE-PO. 0005.18.2011 - Wniosek do usunięcia naruszenia interesu prawnego.   

8.3  SE-PO.0005.19.2011 – Wniosek z Rzymskokatolickiej Parafii Matki Boskiej Bolesnej  
o moŜliwości uŜyczenia miastu, budynku „Plebani” przy ul. Francuskiej 1, na cele społeczne  
lub przedszkole.  
8.4. SE-PO.0005.20.2011 – list otwarty -  samowola budowlana  ul. Pułaskiego.  
    

Rozpatrzenie otrzymanych projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
Dotyczące zmian w budŜecie miasta i WPF:  
1).  Zmiany w budŜecie miasta na 2011rok. 
2).  Zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2011-2020. 
Dotyczące nadania nazw ulicom:  
3). w sprawie nadania nazwy "Gdańska" ulicy w mieście Czeladź. 
Dotyczące tworzenia, likwidacji gminnych jednostek organizacyjnych:  

4). 
w sprawie: likwidacji jednostki budŜetowej – Ośrodek Integracyjny Senior im. Jana 
Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenie jednostki budŜetowej – Dom Pomocy 
Społecznej „SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi. 

5).  
w sprawie: nadania statutu jednostce budŜetowej – Dom Pomocy Społecznej 
„SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi. 

Dotyczące innych spraw zastrzeŜonych ustawami do kompetencji rady:  
6). w sprawie zasad zwrotu radnym Rady Miasta Czeladź kosztów podróŜy słuŜbowych. 
6a).  w sprawie: zmiany uchwały Nr IV/24/2010 z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie 

zaciągnięcia kredytu.  
7). w sprawie: wyraŜenia zgody na umorzenie zadłuŜenia Powiatowego Zespołu  

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie z tytułu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków przez zlikwidowany zakład budŜetowy  Zakład InŜynierii 
Komunalnej  w Czeladzi.  

7a). w sprawie: zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XLIX/264/98 z dnia 26 
lutego 1998 roku w sprawie: określenia warunków sprzedaŜy domków fińskich  
i lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy Czeladź. 

Dotyczące przedłuŜenia i zawarcia umowy dzierŜawy i najmu:  



8).  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108 k.m. 7  o pow.  21 m2  
połoŜonej przy ul. Grodzieckiej  w Czeladzi. 

9 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108  k. m. 7  o pow. 31 m2  

połoŜonej przy ul. Grodzieckiej  w Czeladzi. 

1 0 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 45  k. m. 19  o pow. 48 m2   

połoŜonej przy ul. Staszica w Czeladzi. 

11 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 78/1  k. m. 23  o pow. 10,40 m2  

połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

1 2 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 227/3  k. m. 13  o pow. 15,15 
m2  połoŜonej przy ul. Bocznej  w Czeladzi. 

1 3 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 125/4  k. m. 55  o pow. 12,50 
m2  połoŜonej przy ul. Norwida w Czeladzi. 

1 4 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 200  k. m. 28  o pow. 10,40 m2   

połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

1 5 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek:  nr 54/1 i nr 55/6  k. m. 13 o 
łącznej pow. 165 m2  połoŜonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

1 6 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1  k. m. 13  o pow. 227 m2   

połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

1 7 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 247 m2  

połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

1 8 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 70/47 i działki nr 70/46  k. m. 
57 o łącznej pow.  980 m2  połoŜonych przy ul. Spacerowej w Czeladzi. 

1 9 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 78/6  k. m. 6  o pow. 18 m2  

połoŜonej przy ul. Asfaltowej  w Czeladzi. 

2 0 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 89 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

2 1 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 108 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi 

2 2 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 115 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi 

2 3 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow.  227 
m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi 

2 4 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow. 130 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi 

2 5 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 130 
m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

2 6 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 133 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

2 7 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 145 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

2 8 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow. 155 m2   

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

2 9 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o pow. 218 m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

3 0 ) .   przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 38/3  k. m. 50  o pow. 10,40 m2  



połoŜonej przy ul. Wiejskiej w Czeladzi. 

3 1 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 71/2  k. m. 54  o pow. 265 m2   

połoŜonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi. 

3 2 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek:  nr 158/6 i nr 159/2  k. m. 4 o 
łącznej pow.  482 m2  połoŜonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

3 3 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 44/2  k. m. 13  o pow. 458 m2  

połoŜonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

3 4 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek : nr 185/1 i nr 104/22 k. m. 4 o 
łącznej pow. 250 m2 połoŜonych przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi. 

3 5 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7  k. m. 41  o pow. 32,70 m2  

połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

3 6 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki  nr 97/19 i części działki nr 97/20  k. m. 
56 o łącznej pow.  120 m2  połoŜonych przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi. 

3 7 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54  k. m. 55  o pow. 218 m2   

połoŜonej przy ul. Prostej w Czeladzi. 

3 8 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 248/11  k. m. 22  o pow. 68  m2  

połoŜonej przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi. 

3 9 ) .  przedłuŜenia umowy dzierŜawy - posadowienie dwóch nośników reklamowych 
na działkach: nr 93/26 k.m. 18 i nr 4/60 k.m. 31, połoŜonych przy ul. Staszica w 
Czeladzi.  

4 0 ) .  w sprawie wydzierŜawienia na 10 lat obiektu Trafica - dawnego domu kultury. 
 

9. Sprawy bieŜące – do wiadomości Rady Miejskiej 

(korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, dodatkowe informacje  

i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od przewodniczącego Rady Miejskiej)  

 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 22 czerwca 2011? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 14 lipca 2011? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 13 
głosów przeciw 



głosów wstrzymujących się 4 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 21 lipca 2011 godz. 14.30? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 13 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 5 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 21 lipca 2011 godz. 15.00? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 13 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 5 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 1 sierpnia 2011 godz. 16.00? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 11 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 4 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 1 sierpnia 2011 godz. 16.30? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 3 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 22 sierpnia 2011? 
 
Głosowanie 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 2 
 
 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 



1. Radny Janusz Gątkiewicz 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek – Słabikowska 
4. Przedstawiciel MOPS Beata Cichy 
5. Radny Andrzej Mentel 
6. Burmistrz Teresa Kosmala 

 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

ppkt.6.1 

Bezpieczeństwo w mieście temat omawia przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa radny Wiesław 
Konderak. 

 

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
4. Radny Wiesław Konderak 
5. Radny Krzysztof Francikowski składa wniosek 
6. Radny Marcin Gadecki 
7. Radny Marian Kita 
8. Radna Irena Owczarz 
9. Radny Andrzej Mentel 
10. Radny Ireneusz Gawroński 
11. Z- ca Komendanta StraŜy Miejskiej Kamila Grząba 
12. Radna Ewa Fronczek 
13. Burmistrz Teresa Kosmala 
14. Radny Sylwester Iwanowski 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 10 minut przerwy.  
 
Wznawiam obrady po przerwie 
 
Wniosek Radnego Krzysztofa Francikowskiego dot. rozbudowania monitoringu w mieście. 
 
Głosowanie 
 
głosów za 17 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 1 
 

ppkt.6.2 
 
Wykonanie budŜetu za pierwsze półrocze 2011 roku. 
Temat omawia przewodniczący Komisji Finansowo–BudŜetowej Marcin Musiał 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Czy są pytania do tego punktu? 



 
ppkt.6.3 

 
Informacja dla radych o złoŜonych oświadczeniach majątkowych. 
 
Temat omawia Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Proszę o przygotowanie wniosków i interpelacji w formie pisemnej, jeŜeli prosicie Państwo 
o odpowiedź na piśmie na zadane pytania. 
 

 

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 
 

 
 
Radny Andrzej Mentel: Mieszkańcy ul. Nowotki pytają dlaczego karze się mieszkańców budynku, 
którzy regularnie płaca czynsz dot. to informacji o braku remontów budynku w przypadku 
niepłacenia czynszu przez innych mieszkańców. Mieszkańcy zadali mi pytanie, czy ci mieszkańcy, 
którzy nie płacą czynszu za mieszkanie, a odpracowują swój dług, czy oni mogą coś robić dobrego 
dla społeczności, tego osiedla. Które budynki na ul. Nowotki, są następne w kolejce do 
termomodernizacji? Kiedy pracownicy administracji w szkole otrzymają podwyŜkę w jakiej 
wysokości i z jakim wyrównaniem? 
 
Radna Ewa Fronczek: Najemcy lokali uŜytkowych na ul. 17 Lipca pytają czemu, inwestycja  
modernizacji nie została rozpoczęta? Na sesji czerwcowej Pan Prezes TBS obiecywał, Ŝe 
nastąpi to pierwszego sierpnia. Dlaczego nie wykonano węzła ciepłowniczego pozwalającego dalej 
rozprowadzać ciepło po budynku na ul. 17 Lipca 17/23, dlaczego doprowadzenie ciepła do lokali 
uŜytkowych uzaleŜnia się od ściągalności czynszu od mieszkańców budynku? Mieszkańcy ul. 
Ogrodowej 4,6, 8, skarŜą się na zakłócanie porządku wokół sklepu monopolowego, proszę  
o wzmoŜone patrole StraŜy Miejskiej w obrębie tego sklepu. Mieszkańcy bloku 5,7 na ul. Szkolnej 
proszą o interwencje w sprawie porzuconego samochodu na tej ulicy. Mieszkańcy pytają 
kto nadzoruje teren czeladzkich wylewów, drzewa zostały wycięte na wiosnę, jak jeszcze nie 
puściły pędów, teren nie został uporządkowany. Została skradziona metalowa kładka, którą moŜna 
było dojechać do zapory na Świerklańcu. Kto jest odpowiedzialny za budynek przepompowni  
na ul. Staszica? 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Nie ma podatku od nieruchomości w wysokości 20%, podatek od 
działalności gospodarczej wynosi 19%. 
 
Radna Irena Owczarz: Bardzo proszę o naprawę chodnika na ul. Legionów na wysokości budynku 
nr 135.Bardzo wąski chodnik na drodze dojazdowej do przedszkola nr 9, stwarza to 
niebezpieczeństwo dla dzieci tam uczęszczających i odprowadzających ich rodziców, proszę  
o poszerzenie tego chodnika. 
 
Radna Renata Malinowska: Mieszkańcy ul. Nowopogońskiej 230 proszą o zamontowanie barierek 
na chodniku. Chciałabym zapytać, co dalej z Firmą Jantar? Proszę tylko Radę o ponowne zbadanie 
tych dokumentów. 
 
Radny Marian Kita: Składam podziękowania ZBK w imieniu mieszkańców z ul. Spółdzielczej  
 



Radna Zofia Bazańska: Ten temat był omawiany na komisji, jest decyzja Ministra Środowiska, 
która podsumowuje całość, zaskarŜona decyzja zostaje utrzymana w mocy. 28 czerwca utworzył  
się nowy zarząd Forum Czeladzian, prezesem została Ewa Fronczek, vice prezesem został 
Sławomir Święch, sekretarzem Zofia Bazańska, skarbnikiem Czesława Kotarska. Dziękuje Pani 
Burmistrz za wprowadzenie rozkładu jazdy linii 100, 723 i 911. Mieszkańcy Oś. Musiała proszą  
o likwidację nocnego sklepu obok Biedronki, (śmieci, libacje, hałas). Słupki do gry w piłkę 
siatkową w Parku Alfred, wymagają przeglądu i zabezpieczenia. Mieszkańcy 21 Listopada proszą  
o przesunięcie w głąb ograniczenia w stronę nowszych domów, przejazd pojazdów przez 
przeszkodę powodują drgania, które przenoszą się na budynek co powoduje pęknięcia na tym 
budynku. Co dalej z ul. Sataropogońską? Czy w planie zagospodarowania przestrzennego Grabek, 
znajduje się droga dojazdowa do Kina Uciecha, czy jest moŜliwość do wyŜej wymienionego 
obiektu? Jak wygląda sytuacja z oświetleniem kościoła św. Stanisława? 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radna Zofia Bazańska 

 
Radny Mirosław Kędzierski: Budynek nr 10 na ul. Betonowej, kiedy będzie remont spalonego 
mieszkania, nieprzyjemne zapachy spalenizny w ciepłe dni. Parkujące samochody na ul. 
Krakowskiej utrudniają mieszkańcom poruszanie się po chodnikach. Proszę o usunięcie drzew na 
ul. Staropogońskiej, które stwarzają niebezpieczeństwo. Przekraczanie pojazdami prędkości na ul. 
Nowopogońskiej. Parkujące samochody na ul. Nowopogońskiej przy sklepie całodobowym 
utrudniają ruch pieszych. 
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Parking przy ul. Nowopogońskiej przy sklepie Biedronka, co dalej z tym 
tematem? 
 
Dyr. TBS Zofia Malczewska: remont budynku na ul. Grodzieckiej 60 wszystkie uchwały 
w sprawie budynków wspólnot mieszkaniowych są zatwierdzane przez właścicieli w terminie do 31 
marca kaŜdego roku, w tym budynku, nie zapadła, Ŝadna uchwała dot. remontu klatki schodowej 
w związku z tym taki remont nie moŜe być wykonany. Resztę odpowiedzi przedstawię Państwu na 
piśmie. W planach inwestycyjnych na Oś. Nowotki wprowadziłam siedemnaście wspólnot do 
termomodernizacji jeŜeli, chodzi o właścicieli, jest to nikły margines własności, ponad 90% 
mieszkań jest to majątek gminy. Gmina musiałaby wyłoŜyć bardzo duŜo środków na realizację 
termomodernizacji tych siedemnastu budynków, chyba, Ŝe będą dodatkowe środki, które zasilą 
budŜet. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: proces inwestycyjny nie był przygotowany naleŜycie moŜna 
powiedzieć, Ŝe w ogóle nie był przygotowany, to o czym Pani Radna Fronczek, mówi, Ŝe były 
zapewnienia w czerwcu, czy w maju to proszę włoŜyć między bajki. Inwestycja ta nie była 
przygotowana, ani ja ani pani prezes nic nie wstrzymałyśmy, sprawa jest dalej w toku. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Andrzej Mentel 
2. Prezes. TBS Zofia Malczewska 
3. Radna Ewa Fronczek 
4. Burmistrz Teresa Kosmala 

 



Burmistrz Teresa Kosmala: TBS zarządza tym, co wspólne z funduszu remontowego naprawia 
dachy, klatki schodowe, strych jeŜeli nie są przynaleŜne do mieszkania, montuje trzepaki. 
Poszczególnymi mieszkaniami, których właścicielem jest gmina zawiaduje gmina. Burmistrz moŜe 
przeznaczyć tylko tyle pieniędzy na ten cel, ile jest przewidziane w budŜecie. 
 
Prezes. TBS Zofia Malczewska: stan techniczny budynków, który wiadomo jest katastrofalny 
w niektórych przypadkach, są to budynki sześćdziesięcioletnie, wymagają oprócz docieplenia  
naprawy dachów, kominów. 
 
Dyr. ZBK Lena Wardenga: ZadłuŜenie lokatorów mieszkań komunalnych wynosi 3. 000 000 zł. 
Oczywiście nie jesteśmy jedyną gmina w Polsce, które ma takie zadłuŜenie, takie problemy  
mają jednostki, w całym kraju, które zajmują się mieszkaniami komunalnymi. Zastanawiało mnie 
tylko jedno - dlaczego do tej pory nie było ani programu, ani nikt nic nie robił, Ŝeby po prostu  
to zadłuŜenie zmniejszyć? Uruchomiliśmy program, który pozwoli na odpracowanie zaległości 
płacowych, po przez wywieszenie list dot. zadłuŜenia, chcieliśmy uświadomić mieszkańcom  
to, iŜ muszą płacić za wynajęty lokal. W treści ogłoszenia była informacja, Ŝe prowadzimy 
mediację, Ŝe moŜna przyjść do ZBK i zaległości rozłoŜyć na raty, o tym, Ŝe moŜna odpracować. 
W treści tego ogłoszenia była zawarta informacja o tym, Ŝe brak regularnych opłat czynszowych 
zmniejsza nasze moŜliwości przeprowadzania remontów. To jest prawda i okłamywanie lokatorów 
byłoby nie w porządku z naszej strony. Mieszkania zadłuŜone są w róŜnej wysokości 20. 000 
40.000, 8.000 to nie są małe kwoty razem to daję 3. 000 000. Policzyłam ile mamy dłuŜników 
jest ich 1350 a, mieszkań mamy 2300 proszę zobaczyć jaki to jest procent. RównieŜ w lokalach 
uŜytkowych są zadłuŜenia, jeden z uŜytkowników lokali uŜytkowych wpłacił w trzech ratach  
17. 000 zł. Mieszkańcy, którzy mają dług w ZBK odpracowują ten dług we wszystkich instytucjach 
gdzie jest to moŜliwe szkoły, przedszkola, Mops, Mosir, śłobek, ZBK, TBS. Tych osób jest coraz 
więcej, osoby wstydzą się tego, Ŝe mają takie zadłuŜenie proszą o prace w takim miejscu gdzie będą 
mniej widoczne. Są to róŜne zajęcia plewienie, grabienie dla osób niepełnosprawnych z wyŜszym 
wykształceniem moŜe to być np. pomoc biurowa. Zostaliśmy wyróŜnieni jako aktywna gmina przez 
Centrum Prawa Bankowego i Finansów przy Związku Banków Polskich. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
Radny Andrzej Mentel 
Dyr. ZBK Lena Wardenga 
 
Z-ca Komendanta StraŜy Miejskiej Kamila Grząba: W 2010 roku przeprowadzono 96 interwencji  
wynikających z monitoringu miejskiego. Ul. Ogrodowa - spoŜywanie alkoholu zakłócanie spokoju 
przez młodzieŜ, wzmoŜymy w tym terenie patrole, ul. Szkolna usunięcie wraku samochodu - 
zajmiemy się tą sprawą. Sklep nocny na Oś. Musiała - dopóki ten sklep będzie działał będą  
wykonywane tam patrole straŜy. Parkowanie samochodów na chodnikach, jest to bardzo duŜy 
problem na skalę tego miasta, poniewaŜ, w mieście bark jest parkingów samochodowych. 
 
Z-ca Komendanta StraŜy Miejskiej Kamila Grząba: odczytuje listę wykroczeń 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Proszę o wypowiedź pana radcy prawnego w sprawie likwidacji sklepu 
nocnego na Oś. Musiała 
 
Radca prawny Borys Budka: MoŜna przeprowadzić postępowanie wyjaśniające zmierzające do  
pozbawienia właściciela sklepu koncesji na sprzedaŜ alkoholu, które wydaje burmistrz.  
NaleŜy przeprowadzić odpowiednie postępowanie dowodowe. 
 



Dyr. MZGK Robert Szczupider:  nie obsługujemy terenu wylewów, kto się tym zajmuje nie umiem 
Państwu odpowiedzieć, na to pytanie. Właścicielem zarówno działki jak i obiektu starej 
przepompowni jest Skarb Państwa, a uŜytkownikiem wieczystym jest Górnośląskie 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Katowicach. Chodnik na ul. Legionów 135  
wystosujemy pismo do odpowiednich organów, aby zajęły się tą sprawą. Sprawa wąskiego 
chodnika prowadzącego do Przedszkole 9, ponownie wystosuje pismo do Czeladzkiej Spółdzielni 
Mieszkaniowej jako właściciela terenu. Barierki na ul. Nowopogońskiej wystąpiliśmy  
w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg. Sprawa słupków do gry w piłkę siatkową w Parku 
Alfred wyślę tram pracowników zajmiemy się tym problemem. Przesunięcie progu na ul. 21 
Listopada, moŜemy te progi przenieść w inne miejsce na tej ulicy, ale proszę wskazać, gdzie tak, 
aby nie przeszkadzało to innym mieszkańcom. Obwód oświetleniowy kościoła jest włączony do 
obwodu oświetlenia miejskiego w stacji energetycznej, która jest zlokalizowana na parkingu, obok 
Twojego Dentysty, ten obwód jest zasilany z tej stacji. Drzewa na ul. Nowopogońskiej nie mam 
mocy sprawczej, Ŝeby zmusić Urząd Wojewódzki, aby wydali nam decyzję. Parking przy Biedronce 
parking ten nie stanowi własności gminnej wiele pism juŜ wysłaliśmy do zarządu Biedronki  
moŜe zajmą się tym parkingiem.  
 
Burmistrz Teresa Kosmala: do końca roku waŜne jest pozwolenie na budowę nowego parkingu  
w tym samym miejscu pozwolenie jest wydane na PSS, PSS Społem jest właścicielem a Biedronka 
jest tylko dzierŜawcą, niewiadomo, kto to ma tak naprawdę wyremontować ten parking, bo jeden 
jest właścicielem terenu, a drugi ma z tego poŜytki. Mam wiedzę, Ŝe przed zimą odbudowa 
parkingu powinna ruszyć, wiem, Ŝe będą rosły tam czerwone głogi. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: sprawa ul. Staropogońskiej, została wydana decyzja starosty decyzja 
dotyczyła budowy samej drogi i urządzeń pasa drogowego i chodników oraz ścieŜki rowerowej 
wykonania kanalizacji i budowy nowego ciepłociągu. Na dwa tygodnie przed złoŜeniem wniosku 
stwierdzono, Ŝe ciepłociąg jest sprawny, Ŝe ma dobre parametry techniczne, to miała być inwestycja  
z pieniędzy gminnych. W sprawie spinki i kierunku podawania ciepła, zbulwersowało mnie to 
Ŝe przez ul. Staropogońską nie będzie ciepła na ul. Ogrodowej. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 
Radna Bazańska 
Burmistrz Teresa Kosmala 

 
Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju ni Polityki Przestrzennej Małgorzata Skiba: PEC podpisał 
umowę z wykonawcą wyłonionym w przetargu na opracowanie koncepcji wraz z projektem 
budowy tej spinki. W specyfikacji wskazano kierunek dostaw ciepła do Czeladzi EC Katowice lub 
EC Będzin wykonawca wykona koncepcje wariantową i PEC wybierze wariant dla nich najbardziej 
optymalny ekonomicznie i na tej podstawie będzie dalej opracowany projekt techniczny. Nie ma  
jeszcze planu zagospodarowania przestrzennego jest projekt planu, plan jest skierowany do 
ponownych uzgodnień, droga dojazdowa do Kina Uciecha znajduje się w projekcie. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: rozeznamy tą sprawę jeszcze. Umowa nie kończy się juŜ jutro jeszcze 
zdąŜymy porozmawiać, sam dostawca będzie miał jakąś koncepcje wybraną, a nie będzie do 
kaŜdego podmiotu mówił co innego. Dla kina została wydana decyzja o warunkach zabudowy. 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 
Burmistrz Teresa Kosmala 



Radna Zofia Bazańska 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: sprawa podwyŜek wynagrodzenia, proszę mi wierzyć jeŜeli mamy takie 
braki do płac nauczycieli, które juŜ są wymagalne, to nie jesteśmy w stanie dzisiaj znaleźć w tym 
budŜecie pieniędzy na te podwyŜki, to nie są jednorazowe podwyŜki tylko będą rzutowały one na 
koszty oświaty w przyszłym roku. Nie wiem skąd mam to wziąć. Mieszkanie na ul. Betonowej jest 
własnością SRK odpowiedzialne za stan tego mieszkania jest SRK, po poŜarze Powiatowy 
Inspektor Nadzoru Budowlanego stwierdził, Ŝe moŜna w nim zamieszkać, ale trzeba go 
wyremontować. Parkujące samochody i drzewa na ul. Krakowskiej, jest to droga powiatowa 
moŜemy zgłosić tylko to Powiatowemu Zarządowi Dróg i monitorować sprawę, poszerzyć tej ulicy 
się nie da. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Mirosław Kędzierski 
3. Radna Renata Malinowska 

 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Ogłaszam 20 minutowa przerwę. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje wniosek o wydanie pozytywnej opinii o lokalizacji kasyna gry  
w budynku połoŜonym w Czeladzi przy ul. Będzińskiej 82 na rzecz ZPR S.A. 
 
Z-ca przewodniczącego Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Zofia Bazańska: Cała komisja 
głosował za. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Pismo w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa, czy w tej sprawie są jakieś nowe 
argumenty, które pozwalałyby rozpatrzyć tę sprawę od nowa. 

 

Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Radca Prawny Borys Budka 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 



Wniosek z Rzymskokatolickiej Parafii Matki Boskiej Bolesnej o moŜliwości uŜyczenia miastu 
budynku „Plebani” przy ul. Francuskiej 1, na cele społeczne  lub przedszkole.  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu Andrzej Mentel: komisja nie dyskutowała na 
ten temat. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Marian Kita 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radny Marcin Musiał 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Pismo dot. listu otwartego -  samowola budowlana  ul. Pułaskiego. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
3. Radna Zofia Bazańska 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Odczytuje pismo Pani Natalii Chruściel dot. postawienia przenośnego garaŜu. 
 
 

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 
 

ppkt.1 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany w budŜecie miasta na 2011rok. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej Marcin Musiał: komisja pozytywnie zaopiniowała 
ten projekt uchwały. 
 
Głosowanie imienne 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.2 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2011-2020. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  



 
ppkt.3 

 
 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy "Gdańska" ulicy w mieście Czeladź. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.4 
 
Projekt uchwały w sprawie: likwidacji jednostki budŜetowej – Ośrodek Integracyjny Senior im. 
Jana Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenie jednostki budŜetowej – Dom Pomocy Społecznej 
„SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi 
 
Temat omawia Radca Prawny Borys Budka 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Andrzej Mentel 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 19 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.5 
 

Projekt uchwały w sprawie: nadania statutu jednostce budŜetowej – Dom Pomocy Społecznej 
„SENIOR” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 19 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.6 
 
Projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu radnym Rady Miejskiej Czeladź kosztów podróŜy 
słuŜbowych. 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Radca prawny Borys Budka 
2. Radny Janusz Gątkiewicz 



3. Radny Marian Kita 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 19 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 
Reasumpcja głosowania nowa treść uchwały „dokonuje wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan 
Dominik Penar, a w razie jego nieobecności wiceprzewodniczący Pan Janusz Gątkiewicz” 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 19 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  

ppkt.6a 
 
Projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr IV/24/2010 z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu. 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 18 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.7 
 
Projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na umorzenie zadłuŜenia Powiatowego Zespołu  
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie z tytułu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
przez zlikwidowany zakład budŜetowy  Zakład InŜynierii Komunalnej  w Czeladzi. 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek. 
 
Wniosek o wycofanie uchwały z porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej Marcin Musiał: proponuję Ŝebyśmy nie 
podejmowali dzisiaj tej uchwały, składam wniosek o wycofanie jej z porządku. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz 
2. Radny Krzysztof Francikowski 
3. Radny Ireneusz Gawroński 
4. Janusz Gątkiewicz 
5. Radny Andrzej Mentel 
6. Radna Irena Owczarz 
7. Burmistrz Teresa Kosmala 



8. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
 
 
Głosowanie imienne za wnioskiem Przewodniczącego Komisji Finansowo-BudŜetowej. 
 
Głosów za 11 
Głosów przeciw 7 
Głosów wstrzymujących się  
 

ppkt.7a 
 
Projekt uchwały w sprawie w sprawie: zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr 
XLIX/264/98 z dnia 26 lutego 1998 roku w sprawie: określenia warunków sprzedaŜy domków 
fińskich i lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących własność Gminy Czeladź.   
 
Temat omawia Burmistrz Teresa Kosmala 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Andrzej Mentel 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radna Irena Owczarz 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 2 
 
 

ppkt.8 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108 k. m. 7  o pow. 21 
m2  połoŜonej przy ul. Grodzieckiej  w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.9 
 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 108  k. m. 7  o pow.  
31 m2  połoŜonej przy ul. Grodzieckiej  w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 



 
ppkt.10 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 45  k. m. 19  o pow.  
48 m2  połoŜonej przy ul. Staszica w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.11 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 78/1  k. m. 23  o pow.  
10,40 m2  połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
 

ppkt.12 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 227/3  k. m. 13  o pow.  
15,15 m2  połoŜonej przy ul. Bocznej  w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.13 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 125/4  k. m. 55  o pow.  
12,50 m2  połoŜonej przy ul. Norwida w Czeladzi. 
 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.14 
 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 200  k. m. 28  o pow.  
10,40 m2 połoŜonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 



Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.15 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek:  nr 54/1 i nr 55/6  k. m. 
13 o łącznej pow.  165 m2  połoŜonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.16 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1  k. m. 13  o pow.  
227 m2  połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 

Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.17 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 
247 m2 połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.18 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 70/47 i działki nr 
70/46  k. m. 57 o łącznej pow.  980 m2  połoŜonych przy ul. Spacerowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
 
 



ppkt.19 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 78/6  k. m. 6  o pow.  
18 m2  połoŜonej przy ul. Asfaltowej  w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.20 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  89 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.21 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  89 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.22 
 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  108 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
 

ppkt.23 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  227 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
 
 



Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.24 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow.  
130 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.25 
 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  130 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 

 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.26 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  133 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.27 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  145 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
 
 



ppkt.28 
 

Projekt uchwały przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow.  155 m2   
połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.29 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 35/110  k. m. 41  o 
pow.  218 m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.30 
 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 38/3  k. m. 50  o pow.  
10,40 m2  połoŜonej przy ul. Wiejskiej w Czeladzi. 

 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 

 
ppkt.31 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 71/2  k. m. 54  o pow.  265 
m2  połoŜonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.32 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek :  nr 158/6 i nr 159/2  k. 
m. 4 o łącznej pow.  482 m2  połoŜonych przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 



głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.33 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 44/2  k. m. 13  o pow.  
458 m2  połoŜonej przy ul. Chmielnej w Czeladzi. 

 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.34 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 185/1 i nr 104/22 k. 
m. 4 o łącznej pow. 250 m2 połoŜonych przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.35 
 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 22/7  k. m. 41  o pow.  
32,70 m2  połoŜonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.36 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki  nr 97/19 i części działki nr 
97/20  k. m. 56 o łącznej pow.  120 m2  połoŜonych przy ul. 27 Stycznia w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.37 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54  k. m. 55  o pow. 
218 m2  połoŜonej przy ul. Prostej w Czeladzi. 



 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.38 
  
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 248/11  k. m. 22  o 
pow.  68  m2  połoŜonej przy ul. Ciołkowskiego w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.39 
 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy - posadowienie dwóch nośników 
reklamowych na działkach: nr 93/26 k.m. 18 i nr 4/60 k.m. 31, połoŜonych przy ul. Staszica w 
Czeladzi.  
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 

ppkt.40 
 
Projekt uchwały w sprawie wydzierŜawienia na 10 lat obiektu Trafica - dawnego domu kultury. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 15 
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 
 
 

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 

 
Z-ca przewodniczącej Rady Miejskiej Janusz Gątkiewicz  
Odczytuje pismo przewodniczącej Rady Miejskiej dot. odpowiedzi na protest pracowników szpitala 
w Czeladzi. 
 
Odczytuje odpowiedź na pismo przewodniczącej Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 5 września 2011 
roku. 
 
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Senatora RP Zbigniewa Szaleńca dot. interwencji pana 
Stanisława Gnacika. 



 
Informuje o informacjach dostępnych w biurze rady dot. komisji wyborczej. 
 
Informuje o piśmie kierowanym do Zarządu Gospodarki Wodnej w Gliwicach w sprawie 
przepompowni. 
 
Odczytuje pismo komisariatu policji w Czeladzi dot. uwzględnienia w przyszłorocznym budŜecie 
miasta środków finansowych na utworzenie dodatkowych patroli policyjnych. 
 
Odczytuje pismo Wydziału Finansowo-BudŜetowego dot. informacji o szkoleniach radnych. 
 
Dyskusja 
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Radna Renata Malinowska 
2. Z-ca przewodniczącej Rady Miejskiej Janusz Gątkiewicz: Pełna dokumentacja w sprawie firmy  
    Jantar zostanie dostarczona na następną Komisję Rozwoju. 
 
 
 

dot. pkt. 10 - porządku obrad sesji 

 
Z-ca przewodniczącej Rady Miejskiej Janusz Gątkiewicz  
Zamykam XVIII posiedzenie sesji rady miejskiej. 
 
 
protokołował                  Przewodnicząca 
Krystian Załęczny                 Rady Miejskiej w Czeladzi
                   Jolanta Moćko 


